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#BAT ŠIRI PROIZVODNJU U ISTRI - NAJAVIO INVESTICIJU OD 200 MILIJUNA KUNA U

POGON U KANFANARU# 

Premijer i predsjednik HDZ-a Andrej Plenković u srijedu je prilikom pružanja podrške

kandidatkinji za istarsku županicu dr. Ireni Hrstić i kandidatu za pulskog gradonačelnika Mirku

Jurkiću rekao kako HDZ s optimizmom gleda na lokalne izbore i da Vlada vodi računa o svim

krajevima Hrvatske.

Vodimo računa o svim krajevima Hrvatske, ne gledamo gdje je tko na vlasti, rekao je Plenković.

Kako je istaknuo, HDZ ima novu generaciju mladih političara i snažno podržava svoje

kandidate. "Imamo novu generaciju mladih HDZ-ovih političara te stoga vjerujemo da će se dio

naših postignuća reflektirati na nedjeljnim izborima", istaknuo je Plenković. Za ravnateljicu

pulske Opće bolnice je rekao kako se nada da će proći u drugi krug.

Predsjednik Županijske organizacije Anton Kliman zahvalio je premijeru na dolasku i potpori

te istaknuo kako cijela organizacija radi na tome da HDZ ostvari najbolji rezultat koji je moguć u

bliskoj povijesti HDZ-a u istri.

- Kao što ste vidjeli kroz kampanju, nastojali smo osvijestiti biračima u Istri sve što radi Vlada

RH na čelu s premijerom, riječ je zaista o cijelom spektru investicija i ulaganja. Vjerujemo da su

građani postali toga svjesni i nadasve vjerujemo u dobar rezultat, odnosno ulazak u drugi krug

naše kandidatkinje Irene Hrstić na izborima. Svejedno nam je tko će biti protukandidat jer

znamo da imamo najbolju kandidatkinju, znamo da imamo odličnog kandidata za

gradonačelnika Pule te sve ostale kandidate na listama te za načelnike i gradonačelnike,

istaknuo je Kliman.

Kandidatkinja za županicu Irena Hrstić tom prigodom je rekla kako joj puno znači podrška

premijera.

Hrstić: U kampanju smo ušli s projektima, sa srcem, s voljom i velikom željom da

napravimo promjene u Istri

- U ovu kampanju ušli smo s projektima, sa srcem, s voljom i velikom željom da napravimo

promjene u Istri. Želimo probuditi Istru i kroz ono što smo prošli zadnjih nekoliko tjedana vidimo

da se građani Istre bude i to nas veseli. Spremni smo za nedjelju, spremni smo za iduće 4

godine. Mislim da treba nastaviti na ovaj način što se tiče ulaganja Vlade RH u Istru. Odgovorno

obećajem da ćemo raditi od prvog dana svog mandata i da neće biti stajanja 4 godine. Pozivam

građane Istarske županije da izađu na izbore i glasaju za novi razvojni zamah i buđenje Istarske

županije, istaknula je Hrstić.

Kandidat za gradonačelnika Pule Mirko Jurkić rekao je kako Pula mora ambiciozno gledati

naprijed i ne može se razvijati stihijski kao do sada.

“Predložili smo nekoliko kapitalnih investicija za koje vjerujemo da ćemo ih ostvariti. Dosadašnja

ulaganja ove Vlade u Pulu, poput Arheološkog muzeja, poput bolnice pohvalna su i dodatni su

vjetar u leđa za razvoj Pule. Činjenica je da Puli treba novi zamah, promjena je potrebna, a mi

imamo mlade i sposobne ljude u Istri koji to mogu donijeti”, zaključio je Jurkić.
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Sad je bitan razvoj grada Pule, ključnog središta Istarske županije

Premijer RH i predsjednik HDZ-a izrazio je potporu svim kandidatima u ime vodstva stranke.

“Posebna potpora gospodinu Jurkiću za gradonačelnika Pule i cijeloj našoj listi, imamo

kvalitetne kandidate. Sad je bitan razvoj grada Pule, ključnog središta Istarske županije.

Podsjetivši na sve projekte koje je Vlada podržala u Istri, poput Istarskog ipsilona i nove pulske

bolnice, Plenković je ocijenio kako je upravo dr. Hrstić bila jedna od najvažnijih osoba u Istri u

borbi protiv COVID-a u proteklih petnaestak mjeseci.

"Ona je predstavila kvalitetan program te je u ovu utrku ušla uz veliko srce, ali sa sadržajem i

konkretnim postignućima" - naglasio je predsjednik HDZ-a Andrej Plenković.

Dodao je kako je tijekom prvog mandata Vlade u Istri ugovoreno 2,6 milijardi europskih

sredstava što je, smatra on "sjajan poticaj razvoju županije", dok je reformom financiranja

lokalne i područne samouprave znatno povećan prihod jedinicama lokalne samouprave.

Osim toga, podsjetio je kako je tijekom COVID krize isplaćeno 857 milijuna kuna za plaće 45

tisuća radnika u Istri te su izdvojena sredstva kako bi se riješili dugovi u brodogradnji dok je

Vlada sada ciljano omogućila da se ponovno steknu preduvjeti za pokretanje proizvodnje u

Uljaniku.

"Vrijeme je da Istri damo novi razvojni zamah i da iskoristimo prilike koje nam se pružaju. I zato

moramo probuditi Istru i pokrenuti novi ciklus razvoja" - poručila je HDZ-ova kandidatkinja za

županicu Irena Hrstić. Kandidat za pulskog gradonačelnika Mirko Jurkić istaknuo je da Pula

mora "ambiciozno gledati prema naprijed" te da se ne može, kako je ocijenio, "stihijski razvijati

kao do sada".

BAT ostaje u Istri

British American Tobacco (BAT) najavio je u srijedu tijekom posjeta premijera Andreja

Plenkovića pogonu u istarskom Kanfanaru, ulaganje od 200 milijuna kuna u proizvodnju nove

kategorije grijanih duhanskih proizvoda, a istaknuo je i važnost novog logističkog centra u Rijeci.

"Širenjem proizvodnje u Kanfanaru i otvaranjem "HUB-a" u Rijeci, nastavljamo sa značajnim

investicijama BAT-a u Hrvatskoj. Uvođenjem proizvodnih linija za nove kategorije proizvoda,

Hrvatska dodatno jača svoj položaj na globalnoj karti proizvodnih lokacija duhanske industrije.

Nastavljamo širiti i ponudu za potrošače u Hrvatskoj", rekao je direktor BAT-a Adrie Zvonko

Kolobara u izjavi za novinare.

Dodao je kako će povećanje kapaciteta u Kanfanaru pomoći BAT-u da zadovolji rastuću

potražnju za grijanim duhanskim proizvodima (THP) u Europi i sjevernoj Africi. Kolobara je

zahvalio Vladi i premijeru Plenkoviću na naporima u stvaranju investicijskog okruženja koje je

poticajno za daljnja ulaganja.

"Želimo izgraditi održivu kompaniju budućnosti kako bismo potrošačima, društvu i investitorima
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donijeli bolje sutra", rekao je uz ostalo Kolobara nakon razgovora s premijerom.

Plenković: Riječ je je o kompaniji koja zapošljava 1600 ljudi i još 800 ljudi tijesno

surađuje s BAT-om pa onda i živi od njega

Premijer Plenković izrazio je zadovoljstvo što BAT nastavlja s ulaganjima u Kanfanaru i

osigurava radna mjesta. Podsjetimo, BAT-ova današnja najava investicija uslijedila je nakon što

je prethodno najavljivao mogućnost odlaska iz Kanfanara i Hrvatske, zbog nepovoljnih uvjeta

poslovanja.

Plenković je istaknuo da je nova investicija primjer dobre poduzetničke klime u državi te da BAT

nije na Vladu izvršio nikakav pritisak kako bi udovoljila njegovim zahtjevima za nastavak

poslovanja u Hrvatskoj.

"Nova investicija od 200 milijuna kuna u nove proizvode znači i novi elan, entuzijazam te novi

generator poslovanja, a time i doprinos hrvatskom gospodarstvu. Riječ je je o kompaniji koja

zapošljava 1600 ljudi i još 800 ljudi tijesno surađuje s BAT-om pa onda i živi od njega. Planovi

na razini investicija su koordinirani s njihovom centralom u Londonu i svi će radnici u tvornici biti

zadovoljni te će cijelo gospodarstvo Istarske županije od aktivnosti BAT-a imati koristi", poručio

je Plenković.

Istaknuo je Vladinu otvorenost za velike globalne ulagače.

"Odlično je i da je u Rijeci BAT napravio HUB za proizvode koje BAT iz Kine distribuira po cijelo

Europi. To je dodatna potvrda privlačnosti Rijeke kao izrazito važne prometne i gospodarske

luke za državu. Što se tiče ostanka BAT-a Vlada je vodila računa o hrvatskom gospodarstvu i

stvaranju uvjeta da sve strane kompanije koje rade u Hrvatskoj i ulagači imaju jednak tretman.

Očito je da je BAT odlučio da im je tvornica u Kanfanaru važna, da želi ulagati i da im mu je

Hrvatska bitna. Nije bilo nikakvih pritisaka", zaključio je Plenković.

BAT-ova najava znači da će uz postojeće proizvodne linije za cigarete BAT-ov pogon u

Kanfanaru dobiti nove linije za proizvodnju NEO branda za glo Hyper uređaje, novu kategoriju

grijanog duhanskog proizvoda. Novootvoreni HUB bit će BAT-ov logistički centar za nove

kategorije proizvoda za Europu. Grijani duhanski proizvodi i e-cigarete, kako se čulo, iz Rijeke

će se distribuirati prema svim europskim tržištima zahvaljujući investiciji koja je vrijedna više od

10 milijuna kuna.

Plenković u Infobipu o partnerstvu za Hrvatsku kao dio centra izvrsnosti i AI-ja

Predsjednik Vlade Andrej Plenković posjetio je u srijedu u Vodnjanu vodeću IT tvrtku Infobip i s

čelnim ljudima te tvrtke razgovarao kako iskoristiti iskustvo stručnjaka Infobipa za svojevrsno

partnerstvo kako bi u godinama koje dolaze Hrvatska mogla biti dio centara izvrsnosti i umjetne

inteligencije (AI).

Premijer je izrazio zadovoljstvo sjajnim napretkom Infobipa. Vidljiv je napredak i sjajan razvoj

ove kompanije koja simbolizira četvrtu industrijsku revoluciju, koja simbolizira tranziciju praktički

svega što radimo, bilo da je riječ o gospodarstvu, upravi, o načinu pametnog upravljanja

 3 / 6

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Plenković u Puli: HDZ s optimizmom gleda na ove izbore

Kategorija: GOSPODARSTVOAžurirano: Srijeda, 12 Svibanj 2021 19:38

Objavljeno: Srijeda, 12 Svibanj 2021 14:45

različitim sustavima što je transformacija za budućnost, rekao je Plenković.

"Ono što mi kao Vlada možemo učiniti u našim naporima za digitalizaciju i transformaciju

hrvatskog društva je da pokušamo ovo zaista kreativno i bogato iskustvo stručnjaka inženjera

koji rade u Infobipu iskoristiti za svojevrsno partnerstvo gdje bi smo nastojali u godinama koji se

pred nama vidjeti kako bi i Hrvatska mogla biti dio onoga što nazivamo centrima izvrsnosti

umjetne inteligencije", istaknuo je premijer.

Dodao je kako je sa čelnim ljudima Infobipa dogovoreno da, nastavno i na razgovore od prije

nekoliko tjedana i današnji susret, ministri gospodarstva i obrazovanja Tomislav Ćorić i

Radovan Fuchs te državni tajnik za digitalno društvo nastave suradnju s ključnim ljudima

Infobipa te naprave jedan okvir odnosno memorandum kojim bi se pokušalo uključiti u tu

platformu i druge hrvatske kompanije, start-upove te napraviti jedan eko-sustav koji će

"omogućiti kvalitetnije funkcioniranje na razini onoga što nas zajedno čeka u digitalnoj tranziciji

u godinama koji su pred nama".

"To su inicijalni razgovori, Vlada je zainteresirana da napravimo partnerstvo, da se međusobno

tu pratimo i da Hrvatska bude europski centar izvrsnosti za umjetnu inteligenciju. Govorimo o

brzom dogovoru kroz radnu grupu a potom suradnju kroz slijedećih nekoliko godina", poručio je

premijer Plenković.

Osnivač i izvršni direktor Infobipa Silvio Kutić novinarima je izjavio kako su danas razgovarali o

strateškom projektu za Hrvatsku 2030. gdje je predloženo jedno partnerstvo s Vladom koja je to

prihvatila.

"To partnerstvo bi bilo fokusirano na kreiranju oko tisuću radnih mjesta unutar Infobipa u smjeru

umjetne inteligencije ali i educiranje inženjera, povezivanje s fakultetima te omogućavanje

tvrtkama unutar Hrvatske da uđu u taj segment umjetne inteligencije i da mogu kroz ovu veliku

globaliziranu platformu plasirati svoje proizvode bilo gdje u svijetu", zaključio je Kutić.

(Hina)
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